
Grundejerforeningen Søndergård Syd 

Bestyrelsesmøde d. 4.4. kl. 19.30 

Myrholmen 37 (hos Ole) 

 

  

Bestyrelsesmedlemmer Deltog 

Ole Kveiborg X 

Ege Christiansen X 

Rud Andersen X 

Preben Svendsen X 

Mogens Østergaard X 

Niels Preysz X 

 

Dagsorden 

1 Nyt fra formanden Det er bemærket fra beboere, at den uautoriserede sti 
går tæt forbi hækkene ved Søholmen. Det er opstået 
efter kommunens tilplantning med træer. Vi afventer 
situationen indtil arealet er tørret ud igen og vi derfor 
kan observere, hvor trafikken vil gå. 
 
TV-nettet har været ustabilt i en længere periode efter 
YouSee har lavet opgradering af deres netværk. Det 
har dog i den senere tid være færre udfald. Vi afventer 
endnu et udspil fra YouSee angående flere 
opgraderinger af vores eget net. 
Der er ofte problemer med at beboere, der fraflytter 
området ikke får afmeldt TV signal. Det giver vores 
administrator nogle unødvendige udfordringer. Der er 
dog ingen tvivl om, at det er beboernes ansvar, da 
informationen fremgår af vores hjemmeside. Vi gør 
ikke yderligere  ed problematikken lige nu, men vil 
fortsat opfordre beboerne til at melde til Yousee hver 
eneste gang.. 
 
Henvendelse fra kommunen ang. træer og buske ved 
søen mod Kongemosen på kommunens arealer, der er 
blevet fældet og ryddet ud i. Det er ikke noget GFSS 
kender til.  

2 Nyt fra andre bestyrelsesmedlemmer Affaldsindsamlingen deltager vi ikke i 2018. Niels er 
bortrejst på selve dagen, og vi har ikke andre, der kan 



tage ansvaret. 
 

3 Økonomien i foreningen 
 

Kassereren har endnu ikke fået adgang til konti. Det er 
ikke tilfredsstillende og vi vil overveje, hvilke 
konsekvenser det bør have i forhold til samarbejde 
med bank. 
 
Vi har ikke fået en egentlig administratoraftale med 
Rewidan. Vi vil rykkefor at få fremsendt udkast til 
denne. 
 
Sørge for at administratoren deltager i to 
bestyrelsesmøder årligt inkl. generalforsamlingen. 

4 Drift og vedligehold, hvordan skal det 
afklares 
 

Vi har haft en sag om, hvilket ansvar 
grundejerforeningen har i forbindelse med udbedring 
af belysningen i Kløverhaven.  
Vi har fået gennemført en gennemgang af anlægget 
med konklusionen, at det lader til at være fejlagtig 
etablering / anlægsarbejde, der er skyld i problemerne. 
Bestyrelsen har valgt ikke at gøre yderligere i forhold 
til udbedring af problemerne. Hvis der skal ske 
yderligere skridt, afventer vi en reaktion fra 
Kløverhavens beboere. 

5 Det nye affaldssystem 
 

Er ved at blive etableret. 
Kommunen afholder informationsmøder om 
affaldssorteringen den 16.4 kl. 17-19 på Måløv skole 
og 25.4 kl. 17-19 på Rådhuset. Denne information er 
sendt fra kommunen til alle beboerne.  
Vi medtager det også i nyhedsbrev til udsendelse 
snarest. 

6 Fælleshuset 

 Vores holdning til vedtægter, 
brugergruppe, økonomi, 
kandidat(er) til bestyrelsen, indkøb 
af inventar, hjemmeside 

 Status på overtagelse 

 Information til beboerne 

 Andet 

Der afholdes stiftende generalforsamling den 11.4. for 
valg til brugergruppen. 
Dernæst igangsættes resten af etableringen inkl. 
Indkøb af inventar, etablering af bookingsystem mv. 
Vi har møde 5.4. med kommunen for at aftale de 
allersidste ting i forbindelse med vores overtagelse. 
Kommunen har lovet overtagelse den 18. April, hvor 
alle de indvendige arbejder er færdige. 

7 Eventuelt 

  

Vi vil udsende et nyhedsbrev: 
- Information om det nye affaldssystem 
- Status omkring fælleshuset 

 

 


